
 

 

ZAPISNIK REDNE SEJE KS CENTER NOVO MESTO, 

ki je potekala v sredo, 23. 10. 2017 ob 19:30 v prostorih 

 KS Center na Rozmanovi ulici 10. 

 

Predlagan dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 

2. Pregled stanja projektov v okviru Programov krajevnih skupnosti v 

Mestne občine Novo mesto v letu 2017 

- Pregled po posameznih projektih 

- Razprava 

3. Projekti v okviru Programov krajevnih skupnosti v Mestni občini Novo 

mesto v letu 2018 

- Predlogi projektov članov sveta KS Center 

- Razprava in potrditev projektov za prijavo za sofinanciranje 

4. Dogajanje povezano s prenovo mestnega jedra 

5. Prihajajoče družabne aktivnosti v KS Center 

6. Pregled stanja drugih projektov in aktivnost 

- Financiranje igral 

- Grbine za umiranje prometa 

- Igrala na Loki 

- Obnova stopnišča Breg 

- Informativne table 

7. Razno 

 

Prisotnost: na seji so bili prisotni Luka Blažič, Ana Granda Jakše, Stojan Luzar, Jana 

Murgelj, Cvetka Potočar in Matija Škof  

Odsotni: Jurij Kobe 

Seja je bila sklepčna.  

 

 

 

K 1. točki: Potrditev dnevnega reda 

 

Predsednik Matija Škof je predstavil predlagani dnevni red.  

 

SKLEP: 1. Člani sveta so potrdili predlagani dnevni red.  

 

 

 

K 2. točki: Pregled stanja projektov v okviru Programov krajevnih skupnosti v 

Mestne občine Novo mesto v letu 2017 

Predsednik sveta Matija škof je predstavil stanje projektov v okviru programov KS MONM 

v letu 2017. Projekti, ki so se že zaključili, so: Pasji park, Ureditev klopi na Šancah, 

Zamenjava lesenih delov klopi v parku EU, Preplastitev Cvelbarjeve ulice, Ureditev 

stopnišča Breg – Kapiteljska ulica. Projekt Skriti park je v zaključni fazi, potrebna je še 

namestitev ograje, po tem bo park odprt za javnost. V načrtu je krajša otvoritev s peko 

kostanja v prvi polovici novembra oziroma, ko bo mogoče.  

Do konca novembra je potrebno izvesti še preplastitev Germove ulice, ki se usklajuje s 

podjetjem CGP.  

 



 

Matija Škof je ob predstavitvi pojasnil, da je bilo za Skriti park porabljenih več sredstev, 

kot je bilo predvideno. Projekt smo po prijavi nadgradili, kar je povzročilo dodatne 

stroške. Na MONM smo zaprosili za dodatno sredstva in ta dobili odobrena. V sodelovanju 

z društvom Est=etika bodo v park nameščene tudi klopi. 

 

Luka Blažič prosil za pregled finančnega stanja projektov. Natančen pregled se pošlje 

članom sveta KS naknadno. 

 

SKLEP:  

1. Matija Škof bo članom sveta naknadno poslal pregled finančnega stanja 

projektov.  

 

 

 

K 3. točki: Projekti v okviru Programov krajevnih skupnosti Mestni občini Novo 

mesto v letu 2018 

Do 6. 11. 2017 je potrebno oddat prijave za projekte v okviru Programov krajevnih 

skupnosti Mestni občini Novo mesto v letu 2018. Predsednik je člane že predhodno 

pozval k razmisleku o potencialnih projektih in pripravi predlogov.  

Matija škof je predlagal, da se v okviru projekta Skriti park, faza 2 uredi dokončanje 

parka z izgradnjo lesenega podesta ter da se v okviru programov postavijo table z 

opisom Novomeščanov, po katerih se imenujejo ulice v KS Center. Pri projektu bi 

vsebinsko sodelovala Knjižnica Mirana Jarca.  

Luka Blažič je predlagal da se v okviru projektov v parku Evropske unije uredi prostor za 

piknik ter da se postavi pomol, ki bi omogočal lažji vstop v Krko kopalcem in lastnikom 

čolnov in supov. Luka Blažič je prav tako predlagal, da se v okviru projektov uredi 

zelenica med Jerebovo ulico in Ulico talcev, pred Srednjo šolo za gostinstvo in turizem.  

Stojan Luzar je predlagal, da se projekt rezultate projekta Društva Est=etika Dihaj z 

mano uporabi za osnova za izvedbo zasaditve dreves oziroma načrtovanje strategije 

zelene infrastrukture, ki bi jo izvedli v okviru omenjenih projektov v letu 2018.  

SKLEP:  

1. Člani so se soglasno strinjali s predlaganimi predlogi, glede predloga 

zasaditve dreves bomo počakali na poteze Mestne občine Novo mesto, 

zato se v tokratni prijavi na poziv zasajevanja dreves ne bi lotili. . 

 

 

 

K 4. točki: Dogajanje povezano s prenovo mestnega jedra 

 

V času prenove člani sveta ne zaznavajo večjih težav, razen prometa ter kršenja 

prometne ureditve na Šolski ulici, po kateri je obseg prometa občutno povečan, poleg 

tega obiskovalci ne upoštevajo prometne signalizacije in opozoril. Prebivalci Šolske ulice 

o težavah komunicirajo s MO Novo mesto, v komunikacijo pa je vključena tudi KS center.  

 

SKLEP:  

1. Člani sveta k točki 4 niso sprejeli sklepa.  

 

 

 

 

 



 

K 5. točki: Prihajajoče družabne aktivnosti v KS Center 

 

V soboto, 25. 11. 2017 bo potekala delavnica izdelovanje adventnih venčkov ter 

izdelovanje drugega okrasja. Delavnica bo potekala v prostorih Gostišča na trgu ter v 

sodelovanju s Kmetijsko šolo Grm Novo mesto.  

 

 

 

K 6. točki: Pregled stanja drugih projektov in aktivnost 

 

Za financiranje igral smo prejeli skupno 800 € donacij. Donatorji so bila podjetja, 

organizacije in zasebniki Terca d.o.o., Espri d.o.o., TPV trženje in oprema vozil d.o.o., 

Zavod Situla (v imenu skupine DNŠ), Yurena d.o.o., Družina Ljubljana d.o.o., Glavni trg 

Matija Škof s.p.. V Park EU na območje igral je potrebno postaviti tablo z donatorji. Tabla 

bo oblikovana tako, da bo omogočala dopisovanje potencialnih novih donatorjev.  

 

KS Majde Šilc si grbine za umirjanje prometa ni izposodila. Glede na vse predhodne 

pogovore smo se člani sveta odločili, da se grbina za umirjanje prometa postavi na 

prehod nasproti stare Knjižnice Mirana Jarca.  

  

Še vedno ni dorečena lokacija za postavitev igral, ki so bila postavljena na igrišču Loki. 

Po iskanju alternativne lokacije se kaže, da so še vedno najbolj potrebna ob igriščih na 

Loki. Člani smo se strinjali, da se preveri možnost prestavitve trase za skoke v daljino na 

drugi mesto, na njeno mesto pa postavitev igral. 

 

Matija Škof je seznanil člane sveta s potekom obnove stopnišča med Bregom in 

Župančičevim sprehajališčem. V mesecu novembru naj bi bil pripravljen PZI, vendar je 

zaradi kompleksnosti obnove strošek sanacije močno narastel, saj je poleg stopnišča 

potrebno obnavljati tudi kanalizacijo, ki poteka po delu stopnišča. Po informacijah MONM 

je investicija predvidena za prihodnje leto. 

 

Informativne table so bile nameščene na štirih lokacijah. Na vse table je potrebno 

namestitvi še obvestila o prepovedi plakatiranja oziroma navodila o pravilih in politiki 

plakatiranja.  

 

V zvezi z brezplačnim parkiranjem na Kandijskem parkirišču in predloga Zavoda Grem v 

mestu, da se to omogoči tudi z označitvijo časa parkiranja in ne samo preko sms-ov smo 

se člani sveta odločili, da podpremo predlog Zavoda grem v mesto. Trenutno se čaka na 

odziv oziroma stališče sveta MONM glede pobude.  

 

SKLEP:  

 

1. Grbina za umirjanje prometa se namesti na prehod nasproti starega 

vhoda v Knjižnico Mirana Jarca. 

 

2. Svet KS Center podpre pobudo Zavoda grem v mesto o zagotavljanju dve 

urnega brezplačnega parkiranja s sistemom označevanja časa prihoda.  

 

 

 

K 7. točki: Razno 

 

S strani g. Grahka je bil spomladi rečeno, da bo preplaščena tudi Jerebova ulica. Do sedaj to ni bilo 

izvedeno. Pridobi se informacija v zvezi s tem.       

Luka Blažič predlaga ograditev ekološkega otoka na Jerebovi ulici. 



 

Glede poziva za sofinanciranje gibalnih orodij za starejše se o tem posvetuje z drugimi nagovorjenimi 

krajevnimi skupnostmi.  

Ana Granda Jakše poizve pri ga. Menger ali se načrtuje razpis za igrala tudi v prihodnjem letu. Če da, 

potem bi na razpis prijavili postavitev dveh manjših lesenih golov v Parku EU ter postavitev lesenega 

igrala ob pasjem parku.  

 V zvezi s pobudo MONM za sodelovanje pri projektu subvencioniranja toplega obroka za starejše 

občane, ki so prejemniki varstvenega dodatka in živijo pod pragom revščine, se Luka Blažič pogovori z 

go. Majdo Simčič iz RK ali razpolagajo s podatki o takih osebah v KS Center. 

Člani sveta so predlagali preučitev možnosti postavitve ogledal na Jerebovi ulici (pri informacijski 

tabli) ter na Ulici Mej vrti pri križišču z uvozom na parkirišče pri gostilni Breg. 

Luka Blažič naknadno po zaključku seje po elektronski pošti poslal še predlog, da KS Center v 

prihodnjem letu izda bilten o stanju v KS Center in izvedenih projektih v preteklem mandatu. Matija 

Škof je predlagal, da se bilten financira s strani poslovnih subjektov ter da ima bilten uporabno 

vrednost za krajane. 

SKLEP:  

1. Matija Škof pridobi informacijo glede preplastitve Jerebove ulice.  

2. Ana Granda Jakše se pri Ivici Menger pozanima glede morebitnega 

razpisa za obnovo in izgradnjo igral v letu 2018.  

3. Luka Blažič bo od gospe Majde Simčič pridobil informacijo, ali RK 

razpolaga s podatkom o prejemnikih varstvenega dodatka v KS Center.  

 

 

 

  

Zapisala: 

Matija Škof  

Ana Granda Jakše 

 

 

 

 Predsednik Sveta Krajevne skupnosti Center 

 

Matija Škof 

 

 

Novo mesto, 6. 11. 2017  


